
RASTLINA V L SYSTEMS
Keď som sa pustil do programovania mojej prvej rastliny bol to taký pokus a omyl. Po čase som prišiel 
na základné funkcie L system jazyku a po hlbšom prieskume sa dozvedel veľa zaujímavých faktov. 
Potom čo som lepšie porozumel tomu ako tento systém funguje som sa vrátil k tvorbe nových rastlín a 
dosiahol výsledkov s ktorými som spokojný. Toto zadanie pre mňa bolo veľmi zaujímavé a oboznamo-
vanie sa s ním som si užil.

Konečné výsledky

Prvé pokusy


